
NOGOMET

Na Ježici
niso zaspali

Na razSirjeno sejo nogo-
metnega ktuba Ježica so
bili povabljeni vsi trenerjj
ter aktivni igralci članskega
in mladinskega moštva
Razpravljali so o problema-
liki kluba. saj £e po tolikih
letih obstoja nimajo po-
trebne garderobe in tušev,
reSeno tudi še ni zemljrSko
knjižno lastniStvo parcel,
kjer je igriSče, Glede nujnih
prostorov je obljubila po-
moč občinska zveza za te-
lesno kulturo, vendar bo
potrebno iskati pomofi Še v
detovniti organizacijah, ki
bi lahko uporabljale športni
Objekt za športne rekreaci-
je svojih delavcev.

Obravnavali so tudi željo
basebalt kluba, da bl upo-
rabljal nogometno rgrišče
za svoje treninge in nasto-
pe. Navzofii so bili mnenja,
da bi lahko s skupnim vla-
ganjem uredili garderobe
in novo igrišče, kjer je ie
lokacija, vendar bi bilo po-
trebno predhodno dobitl
pristanek KS Ježica. Seda-
njega igrišča pa ni mogoče
uporabljati, saj je že tako v
slabem stanju.

Dogovorill so se tudl o
temeljitih pripravah za skllc
skupSfiine, ki naj bi bila v
aprilu. Predhodno se bodo
fifani kluba angažirali pri
evidentiranju novih filanov
odbora >z zainteresiranih
KS, delovnih organizacij,
mladinskih organizact) In
Šol.
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